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ORG.0012.1.6.2023 

Protokół nr 50/23 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się 19 czerwca 2023 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice  

oraz na terenie PSZOK  

 

Obecni na posiedzeniu: 

 radni, członkowie Komisji Rewizyjnej: Jadwiga Górna, Wiesław Kopacz, Janusz 

Matlak, Józef Pawlik, Jerzy Więcek, Roman Wrona, 

 Pan Marek Krupa, Kontroler Techniczny ds. Inwestycji Gminnych, 

 Pan J. Major, przedstawiciel firmy OLAX Sp. z o.o., kierownik robót 

 protokolant: Ewa Matera, starszy inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu 

Gminy Buczkowice. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Analiza realizacji inwestycji: Budowa stacjonarnego punktu selektywnej zbiórki 

odpadów komunalnych w Gminie Buczkowice. 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek otworzył posiedzenie Komisji 

o godz. 9.03 i stwierdził jego prawomocność.  

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było sześciu członków Komisji. 

Następnie Komisja udała się na teren budowy PSZOK w Rybarzowicach (ul. Ceglana 10).  

Ad 2. Analiza realizacji inwestycji: Budowa stacjonarnego punktu selektywnej zbiórki 

odpadów komunalnych w Gminie Buczkowice. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej zostali oprowadzeni po terenie PSZOK. 

Pan Major powiedział, że technicznie wszystko już jest zrobione – zostało humusowanie 

i sianie trawy. 

Odpowiadając na pytania radnych Pan Krupa wyjaśnił, że za dodatkową bramą 

w ogrodzeniu PSZOK znajduje się działka stanowiąca własność gminy, na której planujemy 

montaż farmy fotowoltaicznej o mocy ok. 500 kW – brama łączy te działki by ułatwić 

komunikację. 

Radny Kopacz zapytał o zbiorniki wbudowane w ziemię na terenie PSZOK. 

Pan Major powiedział, że są to zbiorniki przeciwpożarowe o pojemności 100 m3. 

Radny Więcek zapytał czy Sanepid odebrał już obiekt. 
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Pan Major odpowiedział twierdząco. 

Radna Górna zapytała jaką pojemność ma PSZOK. 

Pan Krupa odpowiedział, że 800 ton rocznie. 

Radny Kopacz zapytał jaka jest pojemność PSZOK, z którego aktualnie korzystamy. 

Pan Krupa powiedział, że 750 ton. 

Radny Więcek zapytał czy firma OLAX jest jedynym wykonawcą inwestycji. 

Pan Krupa odpowiedział twierdząco, dodając, że firma korzysta z usług podwykonawców. 

Radny Pawlik zapytał jaki jest udźwig wagi. 

Pan Major powiedział, że 30 ton (dokładność do 10 kg). 

Radny Wrona zapytał czy planowany jest montaż jakichś podestów by ułatwić 

przeładowanie przywiezionych przez mieszkańców odpadów zielonych. 

Pan Krupa wyjaśnił, że na wyposażeniu PSZOK są dwa podesty niższe i dwa wyższe. 

Radny Matlak zapytał gdzie zaplanowano odpływ wody z kanalizacji deszczowej. 

Pan Krupa powiedział, że do potoku Bruśnik poprzez seperator. Następnie Pan Krupa 

przedstawił procedurę uzyskania pozwolenia na prowadzenie PSZOK (ok. pół roku). 

Radny Więcek podsumował posiedzenie, stwierdzając że Komisja Rewizyjna pozytywnie 

ocenia zaawansowanie inwestycji i jakość wykonanych prac oraz podziękował za udzielone 

wyjaśnienia. Członkowie Komisji przychylili się do tego podsumowania. 

Ad 3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Ustalono termin następnego posiedzenia Komisji na 4 lipca (godz. 8.00). 

Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie o godz. 9.50. 

Protokół podpisano w dniu 28 sierpnia 2023 r.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji:  

 

Rady Jerzy Więcek:   …………………………………….. 

 

Członkowie Komisji: 

 

Radna Jadwiga Górna  …………………………………….. 
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Radny Wiesław Kopacz …………………………………….. 

 

Radny Janusz Matlak  …………………………………….. 

 

Radny Józef Pawlik  …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

Protokołowała: starszy inspektor, Ewa Matera  


